
کتور در این فصل از رقابت ها در   آرمان ملی: باشگاه ترا
لیگ ایران صدرنشین هستند و در لیگ قهرمانان آسیا در 
مرحله یک چهارم نهایی قرار دارد، در خصوص داوری و 

حاشیه ها دست به اعتراض و شکایت زد! 
 داوری 

کتور در گفت وگو  سعید مظفری زاده، مدیرعامل باشگاه ترا
با ایسنا درباره تساوی این تیم برابر التعاون و شرایط صعود در 
بازی برگشت گفت: بازیکنان بازی بسیار خوبی ارائه دادند و 
فرصت های خوبی ایجاد شد، فرصت چندانی هم به حریف 
ندادند که این نشان می دهد روند تیمی و فنیبازی خوب 
بوده اما متاسفانه در آن هدف نهایی که به ثمر رساندن 
گل بود موفق نبودیم. در بازی برگشت تلاش می کنیم که 
کار را تمام کنیم و به مرحله بالاتر برویم.مظفری زاده درباره 
کتور مبنی بر  صحبت های خداداد عزیزی، مدیر تیم ترا
اشتباهات داوری در این بازی اظهار کرد: در این بازی 
صحنه ای اتفاق افتاد که چون من سابقه داوری دارم و با 
عزیزان هم صحبت کردم، فکر می کنم ناظر محترم داوری 
خ  این موضوع را به داوران اعلام خواهند کرد. صحنه ای ر
داد که طبق قوانین قطعا پنالتی بود، خصوصا که VAR هم 
وجود داشت اما گاهی با وجود این سیستم هم اشتباهاتی 
پیش می آید. با این حال نامه اعتراضی خود را به AFC رسما 
کنون دیگر نمی توانیم کاری کنیم. این  منعکس کردیم و ا
صحنه گذشت و دیگر برنمی گردد. باید به گونه ای بازی کنیم 
که به رغم اشتباهاتی که وجود دارد، باز هم بتوانیم بازی را 
کتور درباره اعتراض باشگاه  پشت سر بگذاریم. مدیرعامل ترا
کتور به داوری های لیگ داخلی گفت: نمی خواهم ورود  ترا
کنم، دوست دارم تمام تمرکز تیم روی بازی ها باشد و حاشیه 
گر بررسی کنید خواهید دید که اشتباهات چه  ایجاد نشود. ا
تاثیری روی سرنوشت تیم ها و جدول رده بندی داشته است. 
نمی خواهم خیلی ورود کنم و تمرکز تیم را به آن سمت ببرم 
ولی امیدوارم که تمام تلاش مسئولان برگزاری ما در ادامه به 
این شکل باشد که اتفاقی نیفتد. برخی مسائل اتفاق می افتد 
که بیشتر از یک اشتباه فنی است که با دلیل به کمیته داوران 
ح  منعکس کردیم. در برخی موارد دیگر بحث اشتباه مطر
نبود. آنچه مالک باشگاه گفته بودند یکسری واقعیت ها بود 
که ارائه دادند. امیدوارم که در ادامه اتفاقات بهتری را شاهد 

باشیم و با عدالت این لیگ به پایان برسد.
 ادعا 

کتور جزئیات شکایات اخیر  مسئول حقوقی باشگاه ترا
کتور  کاذیب علیه ترا کتور از ادعاهای موهن و نشر ا باشگاه ترا
باشگاه  کرد.سعید محمدپور مسئول حقوقی  را تشریح 
کتور روز شنبه در گفت وگویی با اشاره به تکلیف هیأت  ترا
کتور و دستور مدیرعامل این باشگاه به  مدیره باشگاه ترا
واحد حقوقی، اظهار داشت: با توجه به حساسیت هفته های 
کتور تکلیف و  ، واحد حقوقی باشگاه ترا پایانی لیگ برتر
تعهد مضاعفی دارد تا با اقدامات به موقع حقوقی در جهت 
جلوگیری از بهم خوردن آرامش تیم گام بردارد. بر اساس 
مصوبات و اوامر ابلاغی از سوی هیات مدیره و مدیرعامل، 
امور حقوقی باشگاه موظف شده با ایجاد کارگروه ویژه، اعمال 

و اقوال اشخاص منتسب به سایر تیم ها و همچنیناصحاب 
رسانه به ویژه رسانه ملی را رصد کند.وی افزود: بر خلاف 
که مبتنی بر مماشات، تسامح و  گذشته  سبک و سیاق 
گذشت بود. مکلف هستیم فوراً اظهارات موهن، خلاف 
کاذیب را به مراجع ذیربط  قوانین و مقررات به ویژه نشر ا
گزارش کرده و شکایات را از طریق ارکان قضایی فدراسیون 
عمومی  قضایی  کم  محا لزوم  صورت  در  حتی  و  فوتبال 
کتور در پاسخ به  پیگیری کنیم.مسئول حقوقی باشگاه ترا
سوالات مکرر هواداران پیرامون جزئیات اقدامات حقوقی 
کتور  انجام یافته نسبت به حواشی متعددی که علیه تیم ترا
ایجاد شده است، بیان کرد: برخلاف برخی تیم ها، سیاست 
و اعتقاد ما حفظ محرمانگی محتویات پرونده ها با دفاع 
مقتضی و ارایه مستندات به ارکان قضایی فدراسیون بدون 
جنجال رسانه ای است. به اطلاع می رسانیم که بخشی از 
پرونده شکایت از باشگاه پرسپولیس نزد کمیته انضباطی 
فعلاً مفتوح و در حال رسیدگی است و بخشی هم که قبلاً 
از سوی کمیته انضباطی اتخاذ تصمیم شده بود، با تقدیم 
اعتراض رسمی به کمیته استیناف، در حال رسیدگی است. 
گفته شده، در صورت عدم حصول  که قبلاً  همان طوری 
نتیجه از طریق فیفایا دیوان بین المللی داوری ورزش تا 
کتور پیگیر خواهیم بود. کامل حقوق باشگاه ترا احقاق 
کرد: طی روزهای گذشته از مدیر  محمدپور خاطرنشان 
رسانه و رییس کانون هواداران یکی از تیم ها که اقدام به نشر 
کتور و هوادارانش  کاذیب کاملاً جهت دار علیه باشگاه ترا ا
کرده بودند، نزد کمیته اخلاق شکایت کرده ایم و پرونده 
در حال طی مسیر قضایی است.وی ادامه داد: دو روز 
کنش به مصاحبه مدیریکی از تیم های لیگ  قبل نیز در وا
ج از  برتری که با نقض دستورالعمل ناظر بر مصاحبه ها خار
حوزه مسئولیت خود در یک امر کاملاً تخصصی و قضایی، 
ح کرده بود؛ شکایت مستقلی ثبت شده و به  کاذیبی مطر ا

جد پیگیر موضوع هستیم.محمدپور در ادامه خاطرنشان 
کرد: با توجه به اینکه این اظهارات کذب بیش از آنکه متوجه 
کتور باشد، در مقام انتساب اتهام به ارکان  بازیکنان باشگاه ترا
قضایی فدراسیون فوتبال بود. انتظار داریم ارکان قضایی 
کاذیب که به ما نسبت داده شده،  فدراسیون نه به خاطر ا
بلکه حداقل در جهت دفاع از جایگاه ارکان مستقل قضایی 
برخورد جدی و مناسبی با این گونه اقدامات داشته باشند. 
پرونده مورد اشاره هیچ ارتباطی به آن باشگاه نداشت، ولی 
با این وجود در کمال تعجب از روی میز بودن گزینه مراجع 
بین المللی صحبت می کردند که تقاضا دارم به جای روی 
میز به دور میز و از آن مهم تر به داخل مستطیل سبز توجه و 
تمرکز داشته باشند. قبل از اعلان موضع جهت دار علیه یک 
فرد یایک باشگاه بزرگ، از محتویات پرونده و مستندات ارائه 
کتور با بیان  شده مطلع شوند.مسئول حقوقی باشگاه ترا
اینکه از رفتار برخی مجریان رسانه ملی به شورای نظارت بر 
سازمان صدا و سیما شکایت کرده ایم، خاطرنشان کرد: ما در 
خصوص برخی برنامه های کاملاً جهت دار هم به رسانه ملی 
و برخی مُجریان برنامه های ورزشی تذکر و هشدار می دهیم 
که از این به بعد وفق قوانین موضوعه به ویژه در اجرای ماده 
واحده الحاق یک ماده و دو تبصره به قانون اساسنامه صدا 
و سیما، در صورت تداوم روند حاضر و تکرار محتواهای 
موهن و خلاف واقع یا تحریف در انعکاس اخبار و اظهارات 
کتور اعم از مالک، مدیرانیا  مربوط به مجموعه باشگاه ترا
سایر اشخاص مرتبط به این باشگاه اختصاص حداقل دو 
برابر زمان صرف شده را جهت پاسخ دهی مطالبه خواهیم 
کرد و در صورت لزوم و تمرد، موضوع به شورای نظارت بر 
کم قضایی منعکس خواهد  سازمان صدا و سیما و حتی محا
که برابر تبصره ۲ همان قانون، اقدامات فوق الذکر  شد؛ چرا
مانع از پیگیری مستقیم ما نسبت به سایر جهات کیفری از 

طریق دادگاه نیست.
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؛اعتراضبهداوریوشکایتازحاشیهسازان؟! کتور ترا
 

گفتوگو

  ناصر ابراهیمی پیشکسوت و مربی سابق 
پرسپولیس در مورد برد این تیم  و نزدیک 
شدن به صدر جدول لیگ برتر صحبت کرد. 

 نظر شما  در خصوص برتری پرسپولیس 
مقابل چادرملو در یزد و کاهش فاصله با 

سپاهان چیست؟
 هر تیمی که به خانه چادرملو رفته بود به 
غیر از سپاهان، یا بازنده شده بود یا به تساوی 
رسیده بود، اما پرسپولیس توانست دومین 
تیمی باشد که در خانه این حریف خوب برنده 
شود. در مجموع بازی متعادلی را از سوی هر 
دو تیم دیدیم ولی پرسپولیس در ضدحملات 
می توانست به گل های بیشتری برسد که روی 
کام  درخشش دروازه بان خارجی چادرملو نا
ماند. بدون شک هر دو از این بازی پیروزی 
می خواستند و کیفیت ضعیف زمین چمن 
کیفیت مسابقه تأثیر منفی  بازی هم روی 
گذاشت.   دو تیم دوندگی زیادی در جریان 
بازی داشتند و فشار زیادی به هم آوردند تا 
بتوانند برنده شوند. تیمی که می توانست به 
برتری برسد پرسپولیس بود و البته بازیکنان 
گلزنی  فرصت های  به  ضدحملات  در  تیم 
خوبی رسیدند، اما با بی دقتی در زدن ضربه 
گل دیگری نشدند. در  آخر موفق به ثبت 
نصیب  که  بود  امتیازی   ۳ مهم  بازی  این 
کورس  پرسپولیس شد، چون این تیم در 
کتور قرار دارد و به  قهرمانی با سپاهان و ترا
خاطر عقب بودن از آنها، نباید امتیازی از 
دست بدهد. این هفته سپاهان مساوی 
کتور هم به خاطر بازی آسیایی،  کرد و ترا
استراحت داشت. الان فاصله پرسپولیس 
کتور و سپاهان به یک امتیاز رسید.  با ترا
کرد  کتور را پیش بینی  نمی توان نتیجه ترا
کتور و بازی برابر با  و با یک بازی بیشتر از ترا

سپاهان، فاصله یک امتیازی شکل گرفت. 
 پرسپولیس به صدر می رسد؟

پرسپولیس ۸ فینال دیگر تا پایان فصل 
کثر تلاش خود را کند تا بتواند  دارد و باید حدا
کارتال  در بیشتر این بازی ها برنده باشد. 
کت تیم  مربی فوتبال بلدی است و متین و سا
را جلو می برد. او سه دوره در سوپرلیگ ترکیه 
با فنرباغچه نایب قهرمان شده و می تواند 
با پرسپولیس طعم قهرمانی را بچشد. تیم 
کتور تا پایان  او باید بیشتر از سپاهان و ترا
فصل برنده شود. هیچ دیداری آسان نیست 
متوقف  برای  را  کافی  انگیزه  رقبا،  همه  و 
کردن پرسپولیس دارند. هیچ تضمینی برای 
پرسپولیس  و  سپاهان   ، کتور ترا قهرمانی 
و  گرفته  شکل  قهرمانی  مثلث  ولی  نیست 
یکی از این سه تیم قهرمان این فصل لیگ 

برتر می شوند. 

ابراهیمی: 
کارتال می تواند 

با پرسپولیس طعم 
قهرمانی را بچشد

 واکنش رئیس فدراسیون  
اسکواش به مشکل ویزای 

ملی پوشان 
رییس فدراسیون اسکواش گفت: برای 
که بتوایم معضل ویزای ملی پوشان  این 
با  کراتی  مذا کنیم  برطرف  را  اسکواش 
ملی  کمیته  و  زش  ور وزارت  امورخارجه، 
مشکل  این  ودتر  ز تا  داشتیم  المپیک 
برطرف شود. امیر عزیزی پور در گفت وگو 
با ایسنا، درباره معضل ویزای ملی پوشان 
 PSA اسکواش برای شرکت در مسابقات 
)انجمن حرفه ای اسکواش بازان جهان( 
اظهار کرد: متاسفانه رنکینگ ورزشکاران ما 
به دلیل عدم شرکت در مسابقات افت پیدا 
کرده و تا زمانی که اسامی آن ها در جدول 
مسابقات قرار بگیرد بازه زمانی برای گرفتن 
ویزا کم می شود و عملا ورزشکار زمان کافی 
برای پیگیری مراحل قانونی جهت گرفتن 
او درباره مشکل ایجاد شده  ویزا ندارد. 
پور  اعتماد  گفت:  اعتمادپور  سپهر  برای 
چون مشکل حساب شخصی دارد امکان 
بارگذاری مدارکش در سایت وجود نداشت 
وگرنه تا شروع مسابقات زمان داریم. فرشته 
اقتداری نیز برای شرکت در این مسابقات 
طی  را  ویزا  گرفتن  جهت  قانونی  مراحل 
گر  ا حال  دارد،  نیز  مالی  تمکن  و  می کند 
ویزا برای او از طرف سفارتخانه هنگ کنگ 
ود  صادر نشود در این صورت ما باید ور
پیدا کنیم. رییس فدراسیون اسکواش در 
پاسخ به این پرسش که پیش از این فرشته 
اقتداری به خاطر مشکل ویزا ۲ مسابقه در 
هند و پرتغال را از دست داد و شما برای رفع 
معضل ویزای ملی پوشان اسکواش چه 
اقدامی انجام داده اید، خاطرنشان کرد: در 
این خصوص با امور خارجه، وزارت ورزش و 
گانه ای  کمیته ملی المپیک جلسات جدا
داشتیم تا زودتر این مشکل برطرف شود. 
کنفدراسیون غرب  حتی به عنوان رییس 
کراتی با فدراسیون های آسیایی  آسیا مذا
و جهانی داشتیم تا در صورت موافقت بعد 
از یک سال میزبان مسابقات PSA در ایران 
دهد  خ  ر اتفاق  چنین  گر  ا قطعا  باشیم. 
هزینه  صرف  بدون  بیشتری  زشکاران  ور
سنگین می توانند در چنین تورنمنت هایی 
را خود  رنکینگ  و  کنند   شرکت 

 افزایش دهند.

منهایفوتبال

کوتاه

جهانبخش:بهطارمیاعتقاددارم
کشورمان  کاپیتان تیم ملی فوتبال    
که بدون درد  با بیان اینکه شبی نبوده 
بخوابم گفت: برخی اوقات انتقادهایی به 
ما می شود که بیش از ۷۰ یا ۸۰ درصد آنها به 

جا نیست.
   الگویت در فوتبال چه کسی بود؟

مهدی مهدوی کیا الگوی فوتبالی من 
است. سال آخر حضورم در داماش کنار آقا 
مهدی بازی کردم. زمانی که لژیونر شدم، 
به خاطر سوابقی که آقا مهدی از بازی در 
فوتبال اروپا داشت، با او در ارتباط بودم و 
در مواردی با نظراتی که داد به من کمک 
هم کرد. در سطح جهانی، همیشه از کودکی 
رونالدو نازاریو را خیلی دوست داشتم، 
مخصوصاً از جام جهانی ۲۰۰۲ که بازی هایش 
را دنبال می کردم. یک مقدار که جلوتر آمدم، 
فرناندو تورس را هم خیلی دوست داشتم. از 
بچگی طرفدار منچستریونایتد و عاشق رود 
فن نیستلروی بودم و شانس بازی مقابل 
تیم او )پی اس وی  آیندهوون( را با فاینورد 
کریستیانو  کردم. این اواخر هم  هم پیدا 
رونالدو یکی از الگوهایم به شمار می رفت 
و بازیکنی بوده که همیشه بازی هایش را 

دنبال کرده ام. 
   نتایج تیم های ایرانی در آسیا واقعا 
نگران کننده شده و اختلاف ما با تیم های 
کشورهای  عربستانی و برخی دیگر از 
می شود.  بیشتر  وز  ر به  وز  ر آسیایی 
مشکل کجاست؟ عدم سرمایه گذاری 

کافی یا مدیریت نادرست؟
فوتبال  به  کلی  طور  به  بخواهیم  گر  ا
مدیریت  مسئله  کنیم،  نگاه  خودمان 
بیشترین تأثیر را داشته است. در همین 
اروپا و در همین هلندی که سال ها در آن 
هستم، باشگاه هایی که از نظر ساختار و 
مدیریت خیلی ثبات بیشتری دارند، در 
طولانی مدت در مقایسه با باشگاه هایی که 
مدام در حال تغییر مربی و مدیر هستند؛ 
خیلی موفق ترند. بر اساس تجربه ای که در 
این سال ها کسب کرده ام، به اعتقاد من 
بزرگترین ایراد فوتبال ما مدیریت است. 
و  نشسته اند  خانه   در  فوتبالی ها  همه 
یکسری روابط از جمله روابط سیاسی در 

تأثیرگذار شده و تصمیم گیری ها  فوتبال 
بر این اساس اتفاق می افتاد. تا موقعی که 
این روند )ادامه حضور غیرفوتبالی ها در 
فوتبال( ادامه داشته باشد، روند فوتبال ما 
همینطور خواهد بود. شاید پول و امکانات 
هم به فوتبال ما بیاید و شرایط بهتری فراهم 
شود، اما آن پیشرفتی که لازم است، محقق 
نمی شود.  پرسپولیس، استقلال، سپاهان 
کتور در این سال ها بعضاً به خاطر  ترا و 
بازیکنان و مربیانشان که تأثیرگذار بودند 

توانستند موفق شوند. 
اول  فصل  به  توجه  با  طارمی   
حضورش در اینتر و تجربه لیگ و فرهنگی 
جدید، عملکرد بدی در این تیم نداشته، 
اما در امر گلزنی آنطور که باید نتوانسته 
انتظارات را برآورده کند. به نظرت مهدی 

می تواند اوضاع را تغییر دهد؟
پیش از هر چیزی نباید فراموش کنیم که 
هم پستی های مهدی در اینتر مهاجمان 
سطح بالا و در کلاس جهانی هستند. در 
کثر  کنار این، فوتبال ایتالیا دفاعی است و ا
مهاجمانی که به آنجا می روند، کمی زمان 
می برد تا بتوانند خودشان را جا بیندازند. با 
توجه به شرایط فوتبالی ما و روابط سیاسی 
و اجتماعی که وجود دارد، حضور مهدی 
در چنین باشگاه بزرگی افتخار بزرگی است. 
مگر ما چند بازیکن ایرانی و حتی آسیایی 
داریم که در این سطح بازی کرده اند، به 

باید به حضور  که  همین خاطر می گویم 
بازیکنان مان در این سطح از فوتبال دنیا 
افتخار کنیم و در کنارش مطمئن هستم 
که مهدی در اینتر موفق خواهد شد. در 
کنار رابطه خیلی خوبی که با مهدی دارم، 
او موفق خواهد شد  که  مطمئن هستم 
چون به لحاظ فنی به او اعتقاد دارم. با 
توجه به هم پستی هایی که مهدی دارد، 
فرهنگ فوتبالی جدیدی که تجربه می کند 
و انتظاراتی که از او می رود، تا همین جا هم 
در اینتر خوب کار کرده است و دیدیم که 
در فینال سوپرجام ایتالیا مقابل میلان هم 
چقدر تأثیرگذار بود، اما متأسفانه نتوانستند 

قهرمان شوند. 
وپا حضور  ار 12 سال در فوتبال     
با  مشترک  طور  به  و  داشته ای 
باسابقه ترین  مهدوی کیا  مهدی 
در  شاغل  ایرانی  فوتبالیست های 
فوتبال اروپا هستی. منظورم آن دسته 
از  را  خودشان  که  است  بازیکنانی  از 
وپا معرفی کرده اند.  فوتبال ایران به ار
راز این تداوم در فوتبال اروپا چیست؟ 
زندگی ورزشی سالم، پشتکار بالا یا ترسیم 

اهداف حرفه ای؟
 سختی زیادی را در مدتی که در فوتبال 
همیشه  شده ام.  متحمل  هستم،  اروپا 
به این اعتقاد دارم که بعد از یک سختی، 
دید آدم نسبت به مسائل مختلف خیلی 

که  وسیع تر می شود و این چیزی بوده 
این  در  است.  داشته  وجود  من  برای 
سال ها تجربه های مختلفی را در سطوح 
و باشگاه های مختلف داشته ام که هرکدام 
برایم لذت بخش بوده و چیزهای زیادی 
یاد گرفته ام. یکسری از آنها با پیروزی همراه 
بوده و یکسری با شکست، اما من همه 
آنها را در دوره های مختلف با آغوش باز 
پذیرا بوده ام. چیزی که خودم خیلی به 
آن افتخار می کنم، این بوده که هیچ وقت 
در این سال ها تسلیم نشده ام، یعنی هر 
چه شرایط سخت تر می شد، من سخت تر 
تمرین می کردم و می خواستم خودم را 
بیشتر نشان دهم که بتوانم در هر جایی 
که بوده ام حقانیتم را ثابت کنم. همیشه 
سعی کرده ام خوب تمرین و استراحت کنم، 
اما در کنارش از خیلی چیزها هم گذشته ام 
مثل دوری از خانواده ام.  از 1۸ سالگی از 
خانواده ام جدا شده ام و الان که ۳1 ساله 
هستم، روزی نبوده که مادرم بگوید "دیگه 
بسه، برگرد". شنیدن این حرف شاید خودم 
را هم اذیت کند چون پدر و مادر بالاترین 
کسانی هستند که در زندگی مان داریم و 
واقعاً من این شانس را ندارم آنقدر که نیاز 
است آنها را ببینم. این یکی از بزرگترین 
حسرت های زندگی من است، ولی به خاطر 
تصمیمی که گرفتم و به خاطر مسیری که 
برای خودم ترسیم کرده  ام، از مسئله ای 
به این بزرگی گذشتم یعنی بودن در کنار 
خانواده ، اقوام و دوستانم.  در این سال ها 
همیشه سختی ها را به جان خریده ام و 
روزی نبوده که از ۸ صبح دیرتر از خواب 
بلند شوم و قبل ساعت ۳ یا 4 بعدازظهر 
اینها هم  از همه  زودتر به خانه بیایم. 
لذت برده  و در تمام این سال ها همیشه 
سعی کرده ام که قبل از ساعت 1۲ شب به 
استراحت بپردازم. همه اینها چیزهایی 
که در زندگی من روتین شده و از  است 
این سبک زندگی واقعاً لذت می برم. این 
همیشه برایم ترس و چالشی بزرگ بوده 
که روزی بخواهم فوتبال اروپا را ترک کنم، 
چه خواهد شد و همیشه به این موضوع 

فکر کرده ام. 

  رد درخواست پرسپولیس 
از سوی فیفا برای پرداخت پول پریرا

 باشگاه پرسپولیس باید مطالبات ۲۳۸هزاردلاری مهاجم 
برزیلی سابق خود را از حساب این باشگاه پرداخت کند. پس 
از محکومیت باشگاه پرسپولیس در پرونده لئاندرو پریرا 
در دادگاه  CAS، این باشگاه 45 روز مهلت دارد تا مطالبات 
۲۳5هزاردلاری این بازیکن را پرداخت کند، در غیر این 
صورت پنجره نقل و انتقالاتی سرخپوشان بسته خواهد شد. 
باشگاه پرسپولیس از همان مراحل ابتدایی شکایت پریرا از 
این باشگاه، در نامه ای از فیفا درخواست کرد مطالبات پریرا 
از محل منابع این باشگاه پرداخت شود اما شنیده های 
کی از این است که فیفا با درخواست  خبرنگار تسنیم حا
پرسپولیس برای پرداخت این پول موافقت نکرده است و به 
همین دلیل پرسپولیس مجبور است برای جلوگیری از بسته 
شدن پنجره نقل و انقالاتی، تمام مطالبات پریرا را خودش 
که مهلت پرسپولیس  کند، این در حالی است  پرداخت 
برای واریز مطالبات لئاندرو پریرا نیز رو به پایان است و این 
باشگاه با تأمین منابع در حال طی کردن مراحل اداری 
برای پرداخت مطالبات این بازیکن برزیلی است، علاوه بر 
این مبلغ، باشگاه پرسپولیس باید حدود 15۰ هزار دلار نیز 
به زودی به شیخ دیاباته پرداخت کند، این بازیکن هم با 

شکایت از فیفا علیه باشگاه پرسپولیس حکم گرفته است.
 

 مخالفت استقلال با لغو دیدار 
مقابل ذوب آهن

 باشگاه استقلال با لغو دیدارش مقابل ذوب آهن در لیگ 
برتر مخالفت کرد. باشگاه استقلال دیدار هفته بیست و سوم 
خود مقابل ذوب آهن در لیگ برتر را انجام خواهد داد. طبق 
برنامه اعلامی سازمان لیگ برتر تیم استقلال باید ۲۶ اسفند 
در اصفهان به مصاف ذوب آهن برود و با توجه به اینکه 
اردوی تیم ملی برای حضور در ۲ دیدار انتخابی مقدماتی 
جام جهانی ۲۰۲۶ از روز ۲4 اسفند ماه در تهران آغاز خواهد 
شد شایعاتی مبنی بر لغو این دیدار به گوش می رسید اما 
که استقلال  پیگیری های خبرنگار ایسنا نشان می دهد 
به سازمان لیگ اعلام کرده تمایل دارد در این دیدار بازی 
کند. استقلال روز ۲۰ اسفند مقابل النصر بازی خواهد کرد و 
گر دیدار برابر ذوب آهن لغو شود، دیدار بعدی اسنقلال ۹  ا
فروردین سال آینده خواهد بود و در این بین آبی پوشان 1۹ 
روز تعطیل خواهند بود که باعث شده استقلالی ها بخواهند 

دیدارشان مقابل ذوب آهن برگزار شود.
 

کنش تکراری سرپرست کمیته داوران  وا
فدراسیون فوتبال 

اسماعیل صفیری سرپرست کمیته داوران فدراسیون 
فوتبال درباره قضاوت هفته بیست ودوم لیگ برتر اظهار 
داشت: بازی گل گهر و خیبر خرم آباد بدون هیچ اشتباه 
تاثیرگذار داوری با نتیجه ۲ بر صفر به سود تیم میزبان به 
پایان رسید و داوران مسابقه عملکرد خوبی داشتند. وی 
افزود: در بازی سپاهان و استقلال خوزستان ۲ نکته مورد 
بررسی قرار گرفت . پنالتی اعلام شده به سود سپاهان که 
داور به درستی آن را تشخیص داد و اتاق VAR نیز با بررسی 
صحنه، تصمیم داور را به درستی تایید کرد. درخصوص گل 
مردود شده تیم سپاهان توسط اتاق VAR هم با توجه به 
اینکه داور در آن لحظه زاویه دید مناسبی نداشت، داور 
VAR به درستی وارد عمل شده و با استفاده از زاویه و 
دوربینی که برخورد را به شکل واضحی نشان می داد، از داور 
خواست از مانیتور کنار زمین، صحنه را بار دیگر مرور کند. این 
کار انجام شد و اینجا نیز به درستی خطای مهاجم سپاهان 
اعلام شد. به همین دلیل مردود شدن گل صحیح بود، در 
این مسابقه نیز اشتباه تاثیرگذار در نتیجه توسط تیم داوری 
ندیدیم. صفیری ادامه داد: در بازی چادرملو و پرسپولیس، 
فراخوان داور به سمت مانیتور VAR برای بررسی مجدد 
صحنه پس از اعلام پنالتی به سود چادرملو به درستی انجام 
شد. داور هم پس از بررسی مجدد به درستی این پنالتی را 
مردود اعلام کرد. بازهم تصمیم های داور در این بازی روی 
نتیجه بازی و تعیین تیم برنده بی تاثیر بود. سرپرست کمیته 
داوران عنوان کرد: در ابتدای بازی ملوان و نساجی، یک 
پنالتی توسط اتاق VAR به داور توصیه شد که داور هم پس 
از بررسی آن را تایید کرد اما قبل از این پنالتی، خطایی توسط 
بازیکن نساجی انجام شده بود که داور به درستی آن را اعلام 
کرد. به همین دلیل پنالتی مردود شد. پنالتی تیم ملوان نیز 
به درستی اعلام شد و با توجه به اینکه برابر مقررات خطای 
دروازه بان، جلوگیری از شانس مسلم گلزنی با خطای گرفتن 
 VAR بود، باید دروازه بان نساجی اخراج می شد که با کمک
قانون اجرا شد. صفیری تصریح کرد: خوشبختانه داوران ما 

در ۶ بازی هفته بیست و دوم عملکرد خوبی داشتند.
 
  آلگری در صف نخست هدایت میلان

عملکرد میلان در فصل جاری سری آ بسیار ضعیف بوده 
است. با تغییر مربی و روی کار آمدن سرجیو کونسیسائو 
نیز تغییری در وضعیت روسونری ایجاد نشد و این تیم در 
حال حاضر در رده نهم سری آ قرار و فاصله زیادی با کسب 
سهمیه لیگ قهرمانان اروپا دارد. رسیدن به جمع چهار 
تیم برتر سری آ در این فصل برای میلان بسیار دشوار است 
و سران این تیم به دنبال تغییر مربی هستند. ابتدا صحبت 
ح بود. او در سوپرلیگ  از حضور ژوزه مورینیو در میلان مطر
ترکیه عملکرد چندان خوبی نداشته است و گفته می شد 
این مربی قصد دارد هدایت میلان را بر عهده بگیرد. با این 
حال مدیران ارشد میلان به صراحت اعلام کردند سبک 
مربیگری مورینیو با مسیر بازسازی تیم همخوانی ندارد و آنها 
نمی خواهند مورینیو یک سری اختلافات  کهنه را وارد تیم 
کند و روی پیشرفت و آینده تیم تأثیر بگذارد. مهم ترین گزینه 
برای هدایت میلان در حال حاضر آلگری است؛ مربی ای که 
فصل گذشته از یوونتوس اخراج شد. حالا او دوباره نامزد 
اصلی هدایت میلان شده که واقعا غیرمنتظره است. آلگری 
با میلان در فصل ۲۰11-۲۰1۰ توانست قهرمانی در سری آ را با 
میلان به دست بیاورد و هواداران روسونری خاطرات خوبی 

از این مربی دارند  
 


